

Pennsylvania တာ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ ဘၣ်ဃး ဖိသၣ်စူးကွံၣ်သး လၢတဖျးမဲာ်အတီၢ်ပူၤ တၢ်ဆါပနီၣ်ဖှိၣ် ဒီးတၢ်ဒီသဒါ အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ

တာ်အၢၣ်လီၤဟံၣ်ပနီၣ် မုၢ်သးမၤကလီၤ အတၢ်ကွဲးဖျါ

တာ်ဆါဟံၣ်/တာ်အိၣ်ဖျါလီၢ်/ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲ ကသံၣ်သရၣ်ပှၤစဲၣ်နီၤ အတၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ် - မၤလၢပဲၤ လံာ်အဒိခံဘၣ် လၢဟံၣ်ဖိဃီဖိ တဒူၣ်စ့ၣ်စ့ၣ်အဂီၢ် တချုးလၢတၢ်ပျဲစံၣ်လီၤတာ်ဆါဟံၣ် မ့တမ့ၢ် ဖဲဖိသၣ်ဆံး(တဖၣ်) အိၣ်ဖျါဝံၤအလီၢ်ခံ လၢဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်လၢ အအိၣ်ဖျါအဖိ ဖဲ rRor တၢ်အိၣ်ဖျါလီၢ် အချၢအဂီၢ်တက့ၢ်. ဟ့ၣ်လီၤ မိၢ်ပၢ်(တဖၣ်) လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ဃး ဖိသၣ်စူးကွံၣ်သး လၢတဖျးမဲာ်အတီၢ်ပူၤ တၢ်ဆါပနီၣ်ဖှိၣ် ဒီးတၢ်ဒီသဒါအကျိၤအကျဲတဖၣ်တက့ၢ်. ဃုလၢ မိၢ်ပၢ်(တဖၣ်) ကဆဲးလီၤမံၤဖဲလံာ်အဒိအဖိခိၣ် လၢတၢ်မုၢ်သးမၤကလီၤအပူၤ လၢအဟံၣ်ဖျါထီၣ် အဝဲသ့ၣ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်, ဖးကွၢ် ဒီးသ့ၣ်ညါန့ၣ်ပၢ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ ဘၣ်ဃး ဖိသၣ်စူးကွံၣ်သး လၢတဖျးမဲာ်အတီၢ်ပူၤ တၢ်ဆါပနီၣ်ဖှိၣ် ဒီးတၢ်ဒီသဒါ အကျိၤအကျဲတဖၣ်တက့ၢ်. ဟ့ၣ်လီၤလံာ်အဒိလၢ တၢ်ဆဲးလီၤဟံၣ်မံၤ အလံာ်ကွဲးဒိတဘျီ ဆူမိၢ်ပၢ်တဖၣ်အအိၣ် ဒီးပၤဃာ်လံာ်ကွဲးဒိတဘျီ ဖဲကသံၣ်ကသီအတၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါအပူၤတက့ၢ်.

တာ်ကဘၣ်မၤပဲၤအီၤ ဒီဖျါ တၢ်ဆါဟံၣ်/တာ်အိၣ်ဖျါလီၢ်/ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲ ကသံၣ်သရၣ်ပှၤစဲၣ်နီၤ -

တာ်ဆါဟံၣ်အမံၤ - \_\_\_\_\_

(ဖိသၣ်အမံၤလၢအဖိးသဲးစး - \_\_\_\_\_

အိၣ်ဖျါမုၢ်န့ၣ်မုၢ်သီ - \_\_\_\_\_ မုၢ်ခွါ -  မုၢ်

တာ်ဟ့ၣ်လီၤ ဖိသၣ်စူးကွံၣ်သး လၢတဖျးမဲာ်အတီၢ်ပူၤ တၢ်ဆါပနီၣ်ဖှိၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ ဃုာ်ဒီး လံာ်ဟ့ၣ်တၢ်ကစီၣ်ဆံး ဆူမိၢ်ပၢ်(တဖၣ်), မုၢ်န့ၣ်မုၢ်သီ -

တာ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ် - \_\_\_\_\_

တာ်ကဘၣ်မၤပဲၤအီၤ ဒီဖျါ မိၢ်ပၢ်, မိၢ်ယၢ်ပၢ်ယၢ်, မိၢ်ပၢ်ကွၢ်လုာ်ဖိ, ပှၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိ လၢအဖိးသဲးစး မ့တမ့ၢ် ပှၤဟံးန့ၣ်မုၢ်ဒါကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိ လၢအဖိးသဲးစး -  
မိၢ်ပၢ်တဖၣ် - တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ဃး ဖိသၣ်စူးကွံၣ်သး လၢတဖျးမဲာ်အတီၢ်ပူၤ တၢ်ဆါပနီၣ်ဖှိၣ် ဒီးဖိသၣ်တၢ်မံၤတၢ်ဂဲၤ လၢအပူၤဖျးဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အံၤ တၢ်ဟ့ၣ်လီၤယၢ် ဒီဖျါ တၢ်ဆါဟံၣ်န့ၣ်လီၤ. ဃဆဲးလီၤမံၤ လၢတၢ်မုၢ်သးမၤကလီၤ ဖဲတၢ်ကွဲးဖျါအံၤအဖိခိၣ် လၢအဟံၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲလၢ ဃဒီးန့ၣ်ဘၣ်, ဖးဘၣ် ဒီးန့ၣ်ပၢ် SIDS တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤယၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဆဲးလီၤမံၤ, မိၢ် - \_\_\_\_\_ ဂ့ၢ်လီၢ် -  မုၢ်န့ၣ်မုၢ်သီ - \_\_\_\_\_

ဆဲးလီၤမံၤ, ပၢ် - \_\_\_\_\_ ဂ့ၢ်လီၢ် -  မုၢ်န့ၣ်မုၢ်သီ - \_\_\_\_\_

ဆဲးလီၤမံၤ, အဂၤ - \_\_\_\_\_ ဂ့ၢ်လီၢ် -  မုၢ်န့ၣ်မုၢ်သီ - \_\_\_\_\_

(မိၢ်ယၢ်ပၢ်ယၢ်, မိၢ်ပၢ်ကွၢ်လုာ်ဖိ, ပှၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိလၢအဖိးသဲးစး, ပှၤဟံးန့ၣ်မုၢ်ဒါကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိ လၢအဖိးသဲးစး)

လံာ်အဒိတဘျီအံၤ ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအဘၣ်ထွဲဃုာ်တဖၣ်အံၤ ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤလီၤ ၃ 2၀1၀ သဲးနီၣ်ဂံၢ် 73 အိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.